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ŠKOLSKÁ RADA 

PŘI ZÁKLADNÍ ŠKOLE PŘIBYSLAV 

ZÁPIS Z PORADY č.: 4 

DATUM: 27. 8. 2015, 17:00 hodin 

MÍSTO: Základní škola Přibyslav 
PŘÍTOMNI: Lucie Benešová, Mgr. Anna Doubková, Lukáš Fikar, Mgr. Marcela 

Kasalová, Mgr. David Šeda, Mgr. Anna Šnýdlová 
HOSTÉ: Mgr. Petr Adam 

OMLUVENI:  

ZAPSAL: Mgr. Anna Doubková 

DATUM PŘÍŠTÍHO SETKÁNÍ: čtvrtek, 17:00 hodin 

 

Program: 

1) Zpráva ředitele školy o školním roce 2014 - 2015 s výhledem na šk. rok 2015 - 2016 

1. Hodnocení práce ředitele školy podle navržené struktury: 

a. Oblast informačních systémů a kontaktů s veřejností 

Prezentaci školy v médiích  
Prezentaci na webových stránkách 
Při jednání se zástupci rodičů – SRPDŠ a ŠR 

b. Oblast řízení a správy školy 

c. Oblast vzdělávání 

 

2) Diskuse, různé 

OBSAH: ODPOVÍDÁ: TERMÍN: 

Ad 1) Zpráva ředitele školy o školním roce 2014 – 2015 
s výhledem na šk. rok 2015 - 2016 

Ředitel školy hodnotí tento školní rok jako náročný vzhledem 
k rekonstrukci a dostavbě školy. Oceňuje spolupráci zřizovatele, 
učitelů a rodičů s vedením školy v nelehkých podmínkách. Podařilo se 
zajistit výuku bez směnování a rekonstrukce proběhla bez úrazů. Nyní 
se tvoří nové logo školy, které bude souviset s novým grafickým 
ztvárněním vnitřku budovy a novým informačním systémem. 

Byl zaveden nový Organizační řád s vnitřním platovým předpisem, 
připravuje se revize náplní práce.  

Současná priorita je dokončení ŠVP pro rehabilitační a speciální třídu, 
která se bude otevírat od nového školního roku (speciální pedagog je 
zajištěn).  
ŠVP bude předložen k projednání Školské radě do konce srpna. 
Zároveň budou předloženy návrhy změn stávajícího ŠVP od šesté 
třídy. 
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Ředitel poskytl informace o vzdělávacích projektech pro učitele 
(mentoring, výuka jazyků metodou CLIL, jazykové kurzy a stáže 
učitelů v zahraničí). 

Informace o projektech pro žáky (např. Free to choose, kurzy První 
pomoci pro 9. třídy a další). 

Výhled na příští školní rok: 

- letos 21 tříd, 467 žáků – příští šk. rok 23 tříd, asi 500 žáků 

- budou 3 první třídy 

- všichni členové pedagogického sboru jsou kvalifikovaní 

záměr: navázat spolupráci s SC Metal a ACO a.s. s cílem získat 
podporu pro technické a jazykové vzdělávání 

- příprava nového Školního řádu 

- informace o sladění stanov SRPDŠ s novým Občanským zákoníkem 

Diskuse a otázky členů ŠR:  

1/ kdo se bude podílet na tvorbě nového školního řádu (ŘŠ připraví 
koncept, bude ho v září konzultovat se SRPDŠ a ŠR) 

2/ p. Fikar: kdy budou spravené dveře od šaten (bude provedena 
reklamace), kdy budou koše (jsou objednané), doplnit lavice v šatnách 
(po inventuře budou přebytečné lavice opravené a umístěné do šaten) 

3/ pí Šnýdlová: informace o projektech podrobněji uvedeny 
v červencovém Občasníku 

4/ pí Doubková: poděkování řediteli školy za zprávu, za náročnou práci 
v tomto školním roce a za organizaci Dne otevřených dveří při 
příležitosti otevření nové budovy. 

                          

Ad 2)  

Hodnocení ředitele školy 

Hodnocení ředitele školy bylo provedeno podle následující osnovy: 
1/ Oblast informačních systémů a komunikace s veřejností 
2/ Oblast řízení a správy školy 
3/ Oblast vzdělávání 
Ad 1/ 
- nové webové stránky - jsou velmi vylepšené, jsou tam informace, 
které rodiče požadovali, které tam chtěli najít, EDOOKIT funguje, 
rodiče se učí je používat, komunikace s jídelnou – nový systém, 
plánují se balíčky v jídelně 
- zvýšila se informovanost veřejnosti 
- výborná je komunikace se SRPŠ (obrovská změna oproti komunikaci 
s minulým ŘŠ): 

Je patrná ochota vyjít vstříc, diskuse o možných problémech 
při různých změnách předem, ŘŠ se radí se SRPŠ o 
námětech k lepšímu fungování ZŠ. Jednání na ŠR vždy velmi 
otevřené, za rodiče – velká ochota a vstřícnost, rodiče měli 
možnost se účastnit jednání při vyjednávání provozu školy 
v průběhu stavby. 
Rodiče mohou jít za ředitelem přímo.  

- velmi kladný ohlas médií na almanach vydaný k otevření nové 
přístavby 
- ŘŠ se vždy snaží o pochopení názoru dětí, pokud dojde k nějakému 
problému 
- ve škole se vyskytují problémy vždy, ale důležitý je přístup vedení, 
ŘŠ je otevřený novým přístupům, jiným názorům, hledá nová řešení a 
systémy  
Ad 2/ 
- ředitel školy vyjednával o cenách v různých oblastech, hledal 
finančně optimálních řešení, př. možnosti nákupu učebnic a sešitů – 
přivezeno za žáky, zvýhodněná cena – pro školu z toho vyplynula 
úspora  

  



  

- byl zaveden nový platový řád, kde byly určeny platby např. za vedení 
kroužků apod., z toho plyne vyšší motivace pro učitele 
- byl zaveden nový organizační řád, který vychází z vize tří podúseků 
řízení školy (1. stupeň + ŠD, 2. stupeň, finančně-správní úsek + školní 
kuchyně). 
- probíhá příprava na tvorbu nového, jednoduššího školního řádu 
- ocenění toho, že ŘŠ a zástupci tvoří výborný tým 

Většina učitelů vnímá lepší komunikaci – lze za ředitelem jít 
s čímkoliv, vždy je možno hledat řešení. 
Atmosféra ve škole je svobodná a prospívá vztahům mezi 
pedagogy. 
Ředitel se snaží vycházet učitelům v mnoha věcech vstříc, 
vedení školy se dobře doplňuje. 
Většina učitelského sboru chodí ráda do práce.  

 
Ad 3/ 
- ŘŠ aktivně shání prostředky na vzdělávání učitelů 
- na základě výběrového řízení byl zaveden systém objednávání 
učebnic (velmi se osvědčuje)  

– rodiče projevovali zájem o takový systém již za předchozího 
ředitele. 

- ŘŠ aktivně vyhledává projekty, které zkvalitní výuku 
- zavádí se kompetenční model práce učitele 
- zavádí se systém EDOOKIT pro komunikaci s rodiči 
Celkově hodnotí Školská rada práci ředitele ZŠ pana Mgr. Petra 
Adama velmi kladně, zvláště oceňuje  

-  celkovou pozitivní změnu atmosféry ve škole,  
-  jeho vstřícnost vůči rodičovské veřejnosti a  
-  motivační a inovativní přístup ke vzdělávání učitelů. 

 

Různé, diskuse 

Ing. M. Křesťanová:  

Oceňuje kvalifikovanou a důkladnou práci Školské rady. Uvítala by, 
kdyby byla RM informována o schůzkách ŠR předem, aby členové RM 
měli možnost se jednání zúčastnit. 

Mgr. A. Doubková:  

Pokud je dobrá spolupráce s ŘŠ, má to kladný vliv i na činnost ŠR. 
Vítáme připomínku a budeme předem informovat RM o jednání ŠR. 
Pro příští roky budeme iniciovat, aby RM stanovila kritéria hodnocení 
ředitelů. Do té doby budeme provádět hodnocení vlastní podle 
stávající osnovy.  

  

Příští schůzka ŠR bude 27. srpna 2015 v 17 hod.   

 

Zápis schválila: 

předsedkyně Mgr. Anna Doubková 
 
 
 
 



  
 
 
 
 
Prezenční listina – setkání 27. 8. 2015 
Členové Školské rady při ZŠ Přibyslav 
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